

東華三院155周年善心滿東華 TWGHs 155th Anniversary Charity Gala

東華三院對於大埔宏福苑的嚴重事故造成多人傷亡，深感哀痛。為支援大埔居民長遠生活、家園重建及傷者康復之需要，本院舉辦「善心滿東華」慈善晚會籌募經費。晚會已於2025年11月29日在無線電視廣播城舉行，並由無線電視翡翠台現場直播，期盼凝聚社會力量，為大埔事故受影響人士籌款及打氣。

全賴社會各界的慷慨支持，是晚活動籌得港幣118,000,000元善款。本院並不會從公眾善款中扣除行政費用，全數捐款將撥用於支援大埔事故受影響之人士。本院亦將繼續與社會各界攜手同行，持續提供援助，與社會各界及大埔事故受影響人士同心並肩，共渡難關。

The Group is deeply saddened by the severe incident at Wang Fuk Court in Tai Po that resulted in multiple casualties. To support the long-term livelihood of Tai Po residents, community reconstruction, and rehabilitation needs of the injured, the Group organised the "Charity Gala" and it was held on 29 November 2025, at TVB City and was broadcast live on TVB Jade, with the aim of uniting community strength to raise funds and show support for those affected by the Tai Po Incident.

Thanks to the generous support from all sectors of the community, the Event raised a total of HK\$118,000,000 in donations. No administrative costs will be deducted from the public donations to ensure all public donations provide direct support to those impacted by the Tai Po incident. The Group will continue to work hand in hand with the community to provide ongoing assistance, standing shoulder-to-shoulder with all affected individuals to overcome this difficult time together.



本院主席何猷啟先生(右)代表東華三院接受由順豐控股股份有限公司代表(左)致送的善款支票。
Mr. HO Yau Kai, Orlando (right), the Chairman, received on behalf of TWGHs a donation cheque from representative of S.F. Holding Co., Ltd (left).



本院主席何猷啟先生(左)代表東華三院接受由順豐控股股份有限公司旗下KLN代表(右)致送的善款支票。
Mr. HO Yau Kai, Orlando (left), the Chairman, received on behalf of TWGHs a donation cheque from representative of KLN Logistics Group Limited (right).



本院主席何猷啟先生(左)代表東華三院接受由何超雲小姐(右)代表東華三院癸巳年主席陳婉珍博士BBS致送的善款支票。
Mr. HO Yau Kai, Orlando (left), the Chairman, received on behalf of TWGHs a donation cheque from Ms. HO Chiu Wan, Florinda (right), representative of Dr. CHAN Un Chan, Ina, BBS, Chairman 2013/14.



董事局成員向熱線中心的義工們致以衷心感謝。
Board Members extended their heartfelt gratitude to the volunteers of the donation hotline centre.

本院感謝一眾演藝人員落力演出，為當晚籌集善款。
The Group expressed its sincere gratitude to all performing artists for their dedicated performances, which contributed significantly to the donations.

